



29 NOV, 2022

162 murid Sarawak sertai Techlympics 2022

Utusan Sarawak, Malaysia



Page 1 of 2

162 murid Sarawak sertai Techlympics 2022

KUALA LUMPUR: Timbalan Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan Bakat, Datuk Francis Harden Hollis menghadiri majlis penutupan Pertandingan Techlympics 2022 Peringkat Akhir Kebangsaan di sini, baru-baru ini.

Siaran media semalam memberitahu program itu berlangsung di Stadium Axiata Arena, Bukit Jalil di sini dan dirasmikan oleh Ketua Setiausaha Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi Malaysia (MOSTI), Datuk Aminuddin Hassim.

Program selama dua hari anjuran MOSTI itu menampilkan reka cipta robotik yang melibatkan penyertaan sekolah-sekolah rendah di seluruh negara.

Ia bertujuan untuk merayakan sains, mengesankan teknolo-

gi dengan tema "Berhubung, Ber-saing, Berjaya" dengan Sarawak bertindas menghantar seramai 162 murid untuk menyertai peringkat akhir pertandingan itu.

Selain itu, ia juga bertujuan mengetengahkan idea baharu mind daripada pelbagai latar belakang dalam membentuk rekaan pintar berasaskan teknologi dengan konsep keterangkuman penglibatan.

Malah, program ini juga bertujuan untuk melahirkan generasi muda yang akan mewarisi kepemimpinan negara dalam era pembangunan teknologi tinggi.

Terdapat seramai 4,320 pelajar dari 927 pasukan, melibatkan 285 sekolah seluruh negara berjaya mara ke peringkat akhir untuk merebut gelaran juara



MENARIK... Datuk Aminuddin Hassim, Datuk Francis Harden Hollis dan tetamu khas menunjukkan isyarat bagus di hadapan hasil reka cipta robotik pada majlis penutupan Pertandingan Techlympics 2022 Peringkat Akhir Kebangsaan di Stadium Axiata Arena, Bukit Jalil, Kuala Lumpur baru-baru ini.

dalam beberapa kategori yang dipertandingkan.

Sebanyak enam acara yang dipertandingkan di peringkat

zon telah pun dilancarkan sejak Mac lalu.



29 NOV, 2022

162 murid Sarawak sertai Techlympics 2022

Utusan Sarawak, Malaysia



Page 2 of 2

SUMMARIES

KUALA LUMPUR: Timbalan Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan Bakat, Datuk Francis Harden Hollis menghadiri majlis penutupan Pertandingan Techlympics 2022 Peringkat Akhir Kebangsaan di sini, baru-baru ini. Siaran media semalam memberitahu program itu beriansung di Stadium Axiata Arena, Bukit Jalil di sini dan dirasmikan oleh Ketua Setiausaha Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi Malaysia (MOSTI), Datuk Aminucfdin Hassim. Program selama dua hari anjuran MOSTI itu menampilkan reka cipta robotik yang melibatkan penyertaan sekolah-sekolah rendah di seluruh negara.